
 
 

Una esperança 

"La mujer se tiene que integrar en la Festa y con todos los derechos del 

mundo" Qui podia imaginar fa un any, fa dos, que el capità Moro de les festes 

d'Alcoi podia dir una frase com aquesta?. És una de les coses que et fan veure 

que hi ha una esperança. Comencen a encendres moltes llums, igual d'ací poc 

podem veure amb claredat: A les dones ja ens han donat suport una novel·lista, 

un poeta, un pintor, una ballarina, pot ser el món de les arts tinga la sensibilitat 

suficient per entendre-ho primer. Però ara, el Capità s'ha atrevit a dir en veu 

alta, en la revista especial de festes del periòdic Ciudad, el que molta gent 

només diu en la intimitat, per primera volta hem trobat un càrrec valent, un 

home que representarà la nostra Ciutat durant les festes i, a més, diu el que 

pensa sense por. Esperem que moltes persones puguen seguir el seu camí i 

parlar sense temor. 

Fonèvol 


